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Protokół Nr 4 /19

z posiedzenia Komisji Społecznej 
 z dnia 26 lutego 2019r. 

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji. Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli
E.  Klimiuk  –  Dyrektor  Ośrodka  Edukacji  Ekologicznej  w  Siemianówce,  oraz  radni  A.
Romańczuk, I. Maksymiuk, A. Zdanowski (Lista obecności w załączeniu).

Porządek posiedzenia:

 1. Działalność i sprawozdanie za 2018r. Ośrodka Edukacji Ekologicznej w Siemianówce. 

a) wizytacja Komisji w Ośrodku; 

b) szczegółowe sprawozdanie z działalności, 

c) plany i pomysły na dalszą działalność i rozwój. 

2. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Do  punktu  1  –go).  Działalność  i  sprawozdanie  za  2018r.  Ośrodka  Edukacji
Ekologicznej w Siemianówce. 

a) wizytacja Komisji w Ośrodku; 

Przewodniczący  Komisji  otworzył  posiedzenie,  zaprosił  obecnych  do  wizytacji
Ośrodka Edukacji Ekologicznej zarówno na zewnątrz, jak i wewnątrz budynku. 

b) szczegółowe sprawozdanie z działalności, 

c) plany i pomysły na dalszą działalność i rozwój. 

W  tym  miejscu  głos  zabrała  p.  E.  Klimiuk,  która  szczegółowo  przedstawiła
sprawozdanie  z  działalności  Ośrodka  Edukacji  Ekologicznej  w  Siemianówce  w  2018r.
i  udzieliła  odpowiedzi  na  zapytania  członków  komisji.  Zapytania  dotyczyły  m.in.  sposobu
odbywanych zajęć,  ilości uczestników korzystających ze ścieżki przyrodniczej, współpracy z
Nadleśnictwem  Browsk  w  Gruszkach,  wynajmowanych  przewodnikach  turystycznych,
szlakach  turystycznych,  rowerowych,  questowych,  wycieczek  szkolnych,  zielonej  szkoły,
udostępniania  miejsc  noclegowych,  wypożyczeniach  sprzętu  tj.  kajaków,  rowerów,  łodzi
wiosłowych, nart biegowych. Odnośnie funkcjonowania Ośrodka p. E. Klimiuk wyjaśniła, że
koszty  energii  elektrycznej  i  ogrzewania  budynków  dotyczą  również  budynku  remizy
strażackiej,  a naprawy wykonywane są własnymi siłami. Komisja podejmowała dyskusję w
temacie braku ofert Ośrodka, zatrudnienia, a także realizacji zadań statutowych tej jednostki.
Kolejno omawiane były sprawy finansowe, możliwości wprowadzenia usług cateringowych,
występowania z ofertą do szerszego grona adresatów np. wędkarzy, współpracy ze Stanicą
Kajakową w Narewce, projektowanym Dziennym Domie Pomocy w Lewkowie Starym. 

W podsumowaniu Komisja zaproponowała zmianę statutu i odpowiednich procedur
umożliwiających  jego  funkcjonowanie,  przekształcenie  Ośrodka  w  inny  podmiot  np.
Rekreacyjno  –  Wypoczynkowy,  bądź  Wypoczynkowy,  podejmowano także temat  poprawy



funkcjonowania  Ośrodka  i  planów  na  przyszłość.  (Sprawozdanie  z  działalności  Ośrodka
Edukacji Ekologicznej w Siemianówce oraz  Stanowisko Komisji Społecznej w załączeniu)

Do punktu 2-go). Sprawy różne i wolne wnioski. 

Spraw  różnych  nie  zgłaszano,  w  związku  z  tym  i  wobec  wyczerpania  porządku
dziennego Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji.

Na tym protokół zakończono.

Protokolant:

Barbara Niewiadomska-Golonko 
Inspektor ds. Rady Gminy, Komisji

         Przewodniczący Komisji

                 Nieścieruk Paweł


